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Vragen van het lid Van Eijs (D66) aan de Minister en de Staatssecretaris van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over erfpacht (ingezonden 
26 september 2018). 

Vraag 1
Kunt u een uitgebreid overzicht geven van de geschiedenis van de erfpachtsi-
tuatie op de Wadden, waarbij u ook ingaat op het onderzoek van de 
commissie-Groothuis, de commissie-Van der Werf en het onderzoek «De 
beoordeling van de RVB (Rijksvastgoedbedrijf) taxatiemethode op de 
Waddeneilanden»? 

Vraag 2
Kunt u daarbij ook ingaan op de vraag welke toezeggingen in het verleden 
zijn gedaan door bewindspersonen aan de Kamer en/of aan erfpachters? 

Vraag 3
Is het waar dat het onderzoek «De beoordeling van de RVB taxatiemethode 
op de Waddeneilanden» beoordeeld is door het Landelijk Orgaan Weten-
schappelijke integriteit? Zo ja, wat was het oordeel van deze commissie? 

Vraag 4
Wat betekent het oordeel van de commissie voor uw weging van de 
validatie? 
In hoeverre is het verplicht om kopers van een eigendom te informeren over 
de bijbehorende, al dan niet private, erfpacht, de looptijd daarvan en de 
mogelijke toekomstige verhogingen van de erfpacht? 

Vraag 5
Op welke manier zijn binnen het huidige recht de belangen van erfpachters 
gewaarborgd? 

Vraag 6
Zijn er, naast de bepalingen in het erfpachtcontract wettelijke waarborgen 
voor een eerlijke prijs voor erfpacht?
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